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CHP’nin 38. Olağan Kurultayı’nda “para 
karşılığı oy kullandırıldığı” iddialarına 
ilişkin, yolsuzluk soruşturması kap-
samında tutuklanmasının ardından 
İstanbul Büyükşehir Belediye Başkanlığı 
görevinden uzaklaştırılan Ekrem İma-
moğlu’nun aralarında bulunduğu 12 
sanık hakkında açılan davada, mahke-
me ikinci kez “görevsizlik” kararı vererek, 
dosyayı Ankara Bölge Adliye Mahkeme-
si 5. Ceza Dairesine gönderdi.

YAŞAR Üniversitesi ve La French Tech 
İstanbul’un ortak etkinliğinde Türkiye 
ile Fransa arasındaki girişimcilik ve 
inovasyon alanındaki iş birliği fırsatları 
konuşuldu. Etkinlikte akıllı tarım, yapay 
zeka ve enerji sektörleri stratejik olarak 
öne çıktı. La French Tech adlı organizas-
yon, Türk ve Fransız girişimcilerin her 
iki ülkedeki yatırımları geliştirmelerine 
destek oluyor ve girişimcilik ekosiste-
mine katkı sağlıyor.

KARŞIYAKA Belediyesi, vatandaşlar tara-
fından iletilen taleplerin tek çatı altında 
toplandığı ÇÖZMER sistemi ile hizmet-
lerini daha hızlı ve etkin bir şekilde sür-
dürüyor. ÇÖZMER ile son 6 aylık süreçte 
vatandaşlar tarafından farklı iletişim ka-
nalları aracılığıyla iletilen toplam 33.023 
talep çözüme ulaştırılarak sonuçlandı-
rıldı. Başkan Yıldız Ünsal, “Kent yaşamını 
hep birlikte güzelleştirmek için çözüm 
odaklı çalışıyoruz” dedi. 

Kurultay davasında
‘Görevsizlik’ çıktı

Yapay zekadan 
tarıma girişimcilik

Orman Kanunu 
bir işe yaramıyor

GENÇLIĞIMIZDE kasten 
orman yakanlara idam cezası ve-
rildiğini, bu cezanın daha 
sonra müebbete çevrildi-
ğini duyardık.

Tayfur GöçmenoğluTayfur Göçmenoğlu
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38. ULUSLARARASI İzmir 
Festivali kapsamında 7 
Temmuz’da Efes Celsus Kü-
tüphanesi’nde gerçekleştiri-
lecek konserde, “Trio Lyrical” 
grubu tanınmış İtalyan 
operalarından seçilmiş özel 
bir repertuar sunacak. 

ÇÖZMER ile 6 ayda
33 bin sorun çözüldü

5 Internet
sitemize
QR KODU QR KODU 
okutarak 
ulaşabilirsiniz.
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TÜRKIYE Ihracatçılar Meclisi (TIM) 
tarafından açıklanan Türkiye’nin en 
fazla ihracat yapan 1000 şirketi liste-
sine Izmir damga vurdu. Listeye Egeli 
ihracatçılar 157 firmayla girerken Ege 

Ihracatçı Birlikleri (EIB) Koordinatör 
Başkanı Jak Eskinazi’nin şirketi Perga-
mon, yaptığı ihracatla ‘Izmir Şampi-
yonu’ oldu. EIB Başkan Yardımcısı ve 
Ege Yaş Meyve ve Sebze Ihracatçıları 

Birliği (EYMSIB) Başkanı Hayrettin 
Uçak’ın şirketi ‘Uçak Kardeşler’ ise 
kendi sektöründe Türkiye Şampiyonu 
oldu. 
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Celsus’ta Trio
Lyrical konseri EİB’in başkanları TİM’inEİB’in başkanları TİM’in

listesinde şampiyon oldulistesinde şampiyon oldu

Özgür Özgür 
ÖzelÖzel

TUTUKLAMA DEPREMITUTUKLAMA DEPREMI
İzBB yönelik soruşturmada İzBB önceki Başkanı Tunç Soyer, CHP İl Başkanı Şenol İzBB yönelik soruşturmada İzBB önceki Başkanı Tunç Soyer, CHP İl Başkanı Şenol 

Aslanoğlu ile birçok isim tutuklandı; CHP’liler, “Adaleti sandıkta milletimiz getirecek” dediAslanoğlu ile birçok isim tutuklandı; CHP’liler, “Adaleti sandıkta milletimiz getirecek” dedi

TİM’in ‘İlk 1000 
İhracatçı’ listesinde 

EİB Başkanı Jak 
Eskinazi’nin şirketi 
‘İzmir Şampiyonu’, 
EYMSİB Başkanı 

Hayrettin Uçak ise 
kendi sektöründe 

Türkiye Şampiyonu 
oldu

6

HAKLARINDA ‘yolsuzluk’ ve 
‘ihaleye fesat karıştırma’ suçlamala-
rıyla İzmir Adliye’sine sevk edilen 
İzmir Büyükşehir Belediyesi önceki 

Başkanı Tunç Soyer, CHP İl Baş-
kanı Şenol Aslanoğlu, İZBETON 
eski Genel Müdürü Heval Savaş 
Kaya’nın da olduğu çok sayıda isim 

tutuklandı. Adliye önünde açıklama 
yapan CHP üst yönetimi ve millet-
vekilleri, “Adı Adalet olan saraylar-
da maalesef adaleti arıyoruz. AKP 

iktidarından zaten adalet beklemi-
yoruz. Bizim beklediğimiz adaleti 
milletimiz sandıkta tez zaman-
da getirecek” dedi.   

Yaşamımızın 
vazgeçilmezi su-6

6

Emin Varol

Tunç Tunç 
SoyerSoyer

Şenol Şenol 
AslanoğluAslanoğlu

Filiz
Erol

7

İZMİR’de Ödemiş ve 
Buca’daki yangınlar dün 
de devam etti. Ödemiş’te 
alevlerin ulaştığı Üzümlü, 
Ortaköy, Karadoğan ma-
hallelerinde can pazarı ya-
şandı. Köyler tahliye edildi. 
Buca’da yangın Sarnıç’a 
dayandı. İzmir Büyükşehir 
Belediye Başkanı Cemil 
Tugay, Ödemiş’te hasar 
gören köylere gitti.

Alevlerin icinde can pazarıAlevlerin icinde can pazarı ‘Tek neden teller değil’
İZMİR’deki yangınların 
elektrik hatlarından 
kaynaklandığı açıklanır-
ken, Türkiye Ormancılar 
Derneği İzmir Temsil-
cisi Ahmet Kenan 
Öztan, “Hatlardan 
kaynaklı yangın 
oranı yüzde 5’tir. 
Diğer nedenlerin 
de detaylı olarak 
incelenmesi gere-
kir” diye konuştu. 

ÖZEL
HABER
Dilek Çakır Durak

Jak Jak 
EskinaziEskinazi

IZMIR CHP’DEIZMIR CHP’DE

Ahmet Kenan Ahmet Kenan 
ÖztanÖztan
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Nefes TerapisiNefes Terapisi

Günlük hayatın telaşında en çok 
unutulan şey doğru nefes almak. Bu 
atölyede nefesin gücünü yeniden keşfe-
decek, bedeninizi ve zihninizi derin bir 
farkındalıkla buluşturacaksınız.

05 Temmuz 2025, Cumartesi - 20:30

 05 Temmuz 2025, Cumartesi - 12:00

Oyunun 4 farklı finali ve 8 
suçlusu bulunmaktadır. Hangi-

sinin suçlu olduğunu sizler oyun 
sırasında seçiyorsunuz. Düğün gü-

nünde gelinin kaybolması bütün 
davetlileri suçlu konuma getirir. 

KusursuzKusursuz
06 Temmuz 2025, Pazar - 20:30

Groot, efsanevi Odin’in hazine-
sini bulmak için kardeşlerinden çok 
uzaklaşıp konuşmasının anlaşılma-
dığı bir evrene gelmiştir. Kardeşle-

rine ulaşmak için Bay Smith’in tren 
bileti hediyeli yarışmasına katılır.

05 Temmuz 2025, Cumartesi - 20:00

06 Temmuz 2025, Pazar - 14:00

İlk konseriyle kulaklarda iz, hafızalarda 
yer eden İzmir Rock Günleri, bu kez Volu-
me Alsancak sahnesinde! İzmir’in yükselen 
üç rock grubu “E) Hiçbiri, Sermest ve 
Gürez” ikinci kez aynı sahnede buluşuyor.

Karlar Kraliçesi Elsa ve kardeşi Anna, 
sevimli kardan adam Olaf’ın yardımını ala-
rak, kötü kalpli sihirbaz Darcy’i yenerler ve 
sihirli küreyi geri alarak gezeni kurtarırlar.

Olaf – Sihirli KüreOlaf – Sihirli Küre

HAZIRLAYAN
DİLEK YARDIMCI

GENÇLIĞIMIZDE kasten 
orman yakanlara idam cezası 
verildiğini, bu cezanın daha sonra 
müebbete çevrildiğini duyardık.

Bunun biraz da ormanları 
koruma adına bir algı operasyonu 
olarak kullanıldığını sonradan 
öğrendik.

Gerçekten o yıllar, her taraf 
ormanlıkken bile bu kadar yangın 
çıkmıyor, halk, elinden geldiğince 
ormanına sahip çıkıyordu.

1956 yılında çıkarılan 6831 
sayılı kanunun 110’uncu madde-
sini okuduğumuzda öğreniyoruz 
ki, gerçekten yasalar, ormana 
zarar verenlere karşı çok duyarlı. 
Nitekim kanunun bu maddesine 
göre ormanı yakanlar üç yıldan 10 
yıla kadar hapis cezasına çarptı-
rılıyor. Ancak ilginç olan, ormanı 

her kim yakmışsa ve söndürülme-
sine yardım etmişse ceza yarıya 
düşürülüyor. Ölüm cezası devletin 
egemenliğine karşı bir eylem şek-
linde orman yakanlar için geçerli.

Bugün bütün bu yasa madde-
leri, ormanlarımızı kurtarmak için 
yeterli değil. Hassasiyet başka, 
kanunun bir başka genelgelerle 
delinmesi başka.

Böyle oluyor. Ormanın niteli-

ğini bozan siyasi kararlar alınıp 
cebe konuyor. Sonra ormana bir 
kibrit.

Ortaya tertemiz (!) bir arazi 
çıkıyor. İster maden ara, ister otel 
yap. Keyif de karar da senin.

Halk arasında “Orman ka-
nunu” diye çokça kullanılan bir 
deyim vardır. Bu deyim, aslında 
kanunun özüne değil; işleyişine 
karşı bir eleştiridir.

Tayfur 
Göçmenoğlu

tayfurgocmenoglu@gmail.com

Her telden

“

Araştırmayı, kim nasıl yapmış 
bilmiyorum ama dünyanın en 
kılıbık erkekleri Türk erkekleriymiş. 
Onları Hintli erkekler ve Japon 
erkekleri izliyormuş.

Bizim erkeklerin bu klasmanda 
üst sırada yer alması, biraz da 
“Evde maraza çıkmasın” tevek-
külünden kaynaklı. Hintliler ve 
Japonlar da geleneksel yaşam 
biçimlerinden dolayı bizimkileri 
takip etmişler.

Kılıbıklık, daha çok şartların 
zorladığı bir şey. Marazadan çeki-
nenlerin haklı sebebi çoğu kere işe 
yarıyor ve bu sonuçta mutluluğa 
dönüşüyor.

İster inanın ister inanmayın; 
ben karısından korkan mafya 
babası tanıdım. Mutluydular. Alan 
memnun, satan memnun derler ya.

Şimdi pek göremiyorum; 

eskiden kırtasiyecilerde “Kılıbık 
Diploması” satılırdı. Diplomanın 
altında imzalar, diploma sahibine 
verilen notlar falan. Adam bunu 
alır, mutfağa asar, eşine gerekli 
mesajı verirdi. Nikahlarda çoğu 
kere evlenme cüzdanı geline 
sunulurken damada da böyle bir 
diploma teslim edilirdi.

Diplomalı kılıbıkların yaşadığı 
bu ülkede daha ne istersiniz ki?

Günümüzde rastladığım 
kılıbıklar, bu tabiri değiştirmiş, 
artık kendilerine “Sınırlı sorumlu 
Türk erkeği” diye hitap edilmesini 
istiyor.

Sayıları çok olsa da onları kıra-
cak değiliz ya.

Sosyal medyada fütursuzca 
bir üç kağıt dalgası var. 
Cumhurbaşkanını, CHP 

Liderini, Selçuk Bayraktar’ı, 
daha geçenlerde 

kaybettiğimiz Manisa 
Büyükşehir Belediye 

Başkanı Ferdi Zeyrek’i 
sanki yaşıyormuşcasına, 
ünlü ne kadar siyasetçi, 

bilim adamı varsa 
yapay zekayı kullanarak 
konuşturuyor ve sözde 

Türk petrolleri senetlerinin, 
insanları iki günde zengin 

edeceği palavrasını 
atıyorlar.

Aylardır yapıyorlar bunu. 
Hani nerede siber suçları 

takip edenler?
Bunları yakalamak, 

yasaklamak bu kadar zor 
mu?

Kim bilir, kimler bu tuzağa 
düşürülüyor, kim bilir 

onları tuzağa düşürenler 
ne paralar 

kazanıyorlar.
Hem de göz göre 

göre.

Türk 
Petrolleri 
skandalı

”

IZMIR Ekonomi Üniver-
sitesi (İEÜ), çocuklara ve 
öğretmenlere yönelik doğayla 
sanatın iç içe geçtiği özel bir 
projeye imza attı. TÜBİTAK 
desteğiyle hayata geçirilen 
‘Doğada Sanat Var’ adlı proje 
kapsamında 5-6 ve 7-10 yaş 
aralığındaki 68 çocuk, uzman 
eğitmenler eşliğinde koruluk 
alanda sanat atölyelerine 
katıldı. Çocuklar, eğlenerek 

öğrenmenin ve doğayı keşfet-
menin keyfini doyasıya yaşa-
dı. Projenin diğer aşamasında 
ise 70 gönüllü öğretmene 
yönelik eğitimler düzenlendi. 
Öğretmenler; tekstil tasarımı, 
müzik, drama, hikaye anlatı-
mı, doğa, görsel sanatlar ve 
fotoğraf gibi alanları kap-
sayan atölye çalışmalarında 
kendilerini geliştirme imkanı 
buldu. HABER MERKEZI

Tiyatro Durağı Kültür ve Sanat MerkeziTiyatro Durağı Kültür ve Sanat Merkezi

Bademler Sanat KöyüBademler Sanat Köyü

Boyoz Akademi Sanat MerkeziBoyoz Akademi Sanat Merkezi

Tiyatro Durağı Kültür ve Sanat MerkeziTiyatro Durağı Kültür ve Sanat Merkezi

Volume AlsancakVolume Alsancak

 Boyoz Akademi Sanat Merkezi Boyoz Akademi Sanat Merkezi

Kaybolan MinyonKaybolan Minyon
05 Temmuz 2025, Cumartesi - 15:00

2. İzmir Rock Günleri2. İzmir Rock Günleri

Kızım Nerede?

134 IQ’lü üstün zekalı sosyopat 
Mervan Çelik, ortak düşmana sahip 

karmaşık duygular beslediği arka-
daşı Azra Taşkın’la kusursuz bir ci-
nayet planlamaktadır. Peki cinayet 

işlemek bu kadar kolay mıdır?

Minikler ve öğretmenlerMinikler ve öğretmenler
doğayı sanatla keşfettidoğayı sanatla keşfetti

Sınırlı sorumlu Türk erkeği

Orman Kanunu Orman Kanunu 
bir işe yaramıyorbir işe yaramıyor

Medicana International İzmir 
Hastanesi’nde çalışan sağlık 

personeli, doktorlar ve idari 
personelin oluşturduğu Türk Sanat 
Müziği korosu, MBA Okulları 
Dokuz Eylül Kampüsü’nde konser 
verdi. Çok sayıda davetlinin 
katıldığı konserde, ‘Şarkımı Senin 
İçin’, ‘Beyoğlu’nda Gezersin’, 
‘Şimdi Bahara Erdim’, ‘Hatırla 
Sevgili’ gibi Türk Sanat Müziği’nin 
unutulmaz eserleri seslendirildi. 
Konserin açılış konuş-
masını gerçekleştiren 
Medicana International 
İzmir Hastanesi Genel 
Müdürü Dr. Öğretim 
Üyesi Remzi Karşı, 
Ege’de beşinci yılını 
dolduran Medica-
na’nın başarısının insan 
ruhuna dokunan hizmet 
anlayışından kaynaklandı-
ğını vurguladı. 

Dr. Öğretim Üyesi Remzi Karşı, 
“Sağlık alanında özverili çalışmala-
rıyla tanıdığımız sahnedeki arkadaş-
larımızın bugün başka bir yönünü 

göreceğiz. Bu akşam 
sahnede izleyece-

ğiniz kişiler, sadece 
hekimler, hemşireler, 

sağlık çalışanları değil; 
aynı zamanda gönüllerini 

müziğe vermiş, Türk Sanat 
Müziği’nin zarafetini taşıyan çok 
değerli sanat dostlarıdır. Onlar, 
gündüz hastalarımızın şifası için ça-
lışan, bu gece ise kalplerini ezgilere 

katan kahramanlarımızdır” dedi. 

‘Kalp ritmini yavaşlatır’
Dr. Öğretim Üyesi Remzi Karşı 

sözlerine şöyle devam etti: “Bilim 
der ki, müzik stres hormonlarını 
düşürür, kalp ritmini yavaşlatır, hatta 
ağrı eşiğini yükseltir. Ben de müzik-
le iç içe büyümüş biriyim. Nota def-
terlerinin kenarına yazılmış küçük 
bestelerden büyük hayallere uzanan 

bir yolculuğun ne demek olduğunu 
iyi bilirim. Bu yüzden, sahnedeki 
her bir arkadaşımızın heyecanını 
ve emeğini yürekten hissediyorum. 
Onların sesi, sadece kulaklarımıza 
değil, kalplerimize de dokunacak. 
Biliyoruz ki, müzik insanı insana 
yaklaştırır.  Bugün hastane koromuz-
la sadece notalar değil, birliktelik, 
şefkat ve dayanışma da duyacaksı-
nız.” HABER MERKEZI 

Sağlık çalışanları 
notalarla şifa dağıttınotalarla şifa dağıttı

Medicana International İzmir Hastanesi Türk Sanat Müziği Korosu’nun konseri izleyenlerden 
tam not aldı. Aylardır prova yapan koro üyeleri, solo performanslarıyla da kulakların pasını sildi

38. ULUSLARARASI 
İzmir Festivali’nde 7 
Temmuz 2025 Pazar-
tesi günü, İzmir İtalya 
Konsolosluğu işbirliği 
ile kalpleri ısıtacak bir 
konser gerçekleştirilecek. 
Celsus Kütüphanesi’nde 
yapılacak konserde Sopra-
no Sara Minieri, tenor Lorenzo 
Martelli ve şef, besteci, piyanist 
Nicoletta Conti’den oluşan “Trio 
Lyrical” tanınmış İtalyan ope-

ralarından seçilmiş 
özel bir repertuar 
sunacak.

İzmir İtalya 
Konsolosluğu 
işbirliği ile 
gerçekleşecek 

konser, davetiyeli 
olarak izlenebilecek. 

İKSEV, Festival izleyicilerinin 
tarihi mekânlarda konser izleme 
zevki yaşayabilmeleri için, 38. 
Uluslararası İzmir Festivali’nin 

son iki konserini, 
davetiyeli olarak 
izleyicile-
re açma 
kararı aldı. 
7 Temmuz 

2025’de Celsus 
Kütüphanesinde 

yapılacak Trio Lyrical 
ve 12 Temmuz 2025’de İzmir 
Tarihi Agora’da İzmir Goethe 
Enstitüsü işbirliği ile yapılacak 
Ensemble 4.1 Piano Windtet 

konserleri ücretsiz olarak 
davetiyeli izlenebilecek. 
Karışıklık yaşanmaması 
için davetiye alınması 
gerektiğini belirten 
İKSEV yetkilileri, 7 

Temmuz Trio Lyrical 
için İKSEV’in sitesindeki 

linkten davetiye temin edile-
bileceğini, çıktı ya da telefonlara 
indirilecek davetiyelerin girişte 
gösterilmesi gerektiğini söyledi. 
HABER MERKEZI

Celsus Kütüphanesi’nde Trio Lyrical konseri

Sara Sara 
MinieriMinieri

Lorenzo Lorenzo 
MartelliMartelli

Nicoletta Nicoletta 
ContiConti

Remzi Remzi 
KarşıKarşı
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Gazete

İnternet

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
 EMİN VAROL

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü
FEYAZ TATAR

Haber Müdürü
TİMUÇİN ÇELEBİ

Haber Müdürü
ÖZGE UĞULU

1770 yılında, Rus ve Osmanlı Donanmaları 
arasında Çeşme Muharebesi gerçekleşti. Rus Donan-
ması, Osmanlı Donanması’nı tamamen yok etti.

2006 yılında, Kuzey 
Kore altı kısa ve orta 
ve bir uzun menzilli 
füze denemesi yaptı.

1938 yılında, Türk 
birlikleri Hatay’a 
girdi. Fransızla-
rın 1936’da ilan 
ettiği sıkıyönetim 
kaldırıldı.

FÜZE FÜZE 
DENEMESIDENEMESI

TÜRK BIRLIKLERITÜRK BIRLIKLERI
HATAY’A GIRDIHATAY’A GIRDI

ÇEŞME’DE OSMANLIÇEŞME’DE OSMANLI
DONANMASI YOK OLDUDONANMASI YOK OLDU

1939 yılında, 
Enver Paşa’nın 
çocuk ve to-
runlarının Türk 
vatandaşlığına 
alınmalarına ve 
yurda dönmele-
rine izin veren 
yasa çıktı. 

ENVER PAŞA’NINENVER PAŞA’NIN
ÇOCUKLARINA IZINÇOCUKLARINA IZIN

JAPONYA, MARS’A JAPONYA, MARS’A 
ARAÇ GÖNDERDIARAÇ GÖNDERDI

1998 yılında Japonya, Mars’a bir uzay aracı 
gönderdi ve uzay araştırmaları alanında, ABD ve 
Rusya’dan sonra üçüncü ülke oldu. 

‘Orman yakınına ev‘Orman yakınına ev
yangın riskiniyangın riskini artırır’ artırır’
Türkiye Bilimler Akademisi (TÜBA) 

Çevre, Biyoçeşitlilik ve İklim Deği-
şikliği Çalışma Grubu Üyesi Prof. 

Dr. Doğan Yaşar, İzmir’deki nüfus artışı ile 
orman içlerine ya da yakınlarına yapılan 
konutlara 
dikkati 
çekerek, 
“Geçen yıl 
İzmir’in 
kuzeyi yandı, 
bu yıl da 
batısı yangına 
teslim oldu. 
Geçen günler-
de Karaburun, 
Seferihisar ve 
Menderes’te 
yangın oldu. 
Buca ve Ödemiş 
ilçelerinde çıkan 
yangınlar halen 
sürüyor. Yangınların 
yüksek sıcaklık ve 
sert rüzgarın olduğu mevcut şartlarda büyü-
memesi mümkün değil” dedi.

‘Tedbirsizlik	had	safhada’
İzmir’de Seferihisar ve Menemen, 

Ödemiş, Çeşme olmak üzere birçok ilçede 
çıkan yangınlar, yüksek sıcaklık ve düşük 
nemin yanı sıra kuvvetli rüzgarın da etkisiyle 
büyüyerek doğayı ve yerleşim alanlarını 
tehdit ediyor. Bazıları halen devam eden 
yangınlarda ağaçlar ve ormanda yaşayan 
canlılar yok olurken, çok sayıda ev alevlere 
teslim oldu.

Ege Bölgesi’nde bu yıl çıkan yangınların 
beklenenden çok daha güçlü olduğunu 
söyleyen Prof. Dr. Yaşar, “Geçen sene 
haziran ayında İzmir’de yağış miktarı 
0,4 milimetreydi, bu yıl ise haziranda hiç 
yağmur yağmayınca toprak nemlenemedi. 
Sıcaklıklarla beraber İzmir’de her yer çıraya 
döndü. Ardından da olağanüstü bir rüzgar 

başladı. Zaten Ege Bölgesi’nde temmuz 
ayları her yıl çok rüzgarlı geçer. Kuraklık 
ve rüzgar yangına zemin hazırladı ama 
tedbirsizlik had safhada olunca yangınlar çok 
büyüdü. Aliağa’da yangın fabrika atığından, 
Bornova’da kaynak yapılmasından, Seferihi-
sar’da elektrik tellerinden çıktı. Yangınların 
çıkış nedeni yüzde 90 insan kaynaklı ancak 
bunun yüzde 4’ü kasıtlı. Herkes kasıt arıyor 

ama çıkan yangınların nedeni tedbirsizlik” 
diye konuştu.

‘750	bin	kişi	yerleşti’
İzmir nüfusunun hızlı arttığını, yeni 

yapılaşmaların ormanın yakınında 
olduğunu, bu durumun da or-
man yangını ris-

kini artırdığını belirten Prof. Dr. Yaşar, “2008 
yılında 3 milyon 750 bin olan İzmir nüfusu, 
şu anda 4,5 milyon. 750 bin insan, şehrin dış 
çeperine yerleşti. Herkes ormanın içine ev 
yapıyor. Geçen sene Karşıyaka Yamanlar’da 
gördük, siteyle oman arasında mesafe yoktu, 
evlere ulaşması son anda durduruldu. Durdu-
rulamasaydı yangın, Karşıyaka’ya ulaşacaktı. 
Buca, Karşıyaka, Bayraklı’da evler ormana 
dayandı. Yazlıklar ormanlık 
alanların içine doğru 
yapılıyor. Çeşme’de evler 
cayır cayır yandı. Çünkü 
siteler ormanlık alanların 
içinde ya da çok yakın 
mesafede. Evler ormanlık 
alanlara yakın yapılıyorsa 
mutlaka önlem alınma-
sı, ormanla evler 
arasında belli 
bir mesafe ol-
ması, sitelere 
yangın vanası 
koyulması 
lazım” dedi. 
DHA

Prof. Dr. Yaşar, “Geçen yıl İzmir’in 
kuzeyi yandı, bu yıl da batısı yangına 
teslim oldu. Geçen günlerde Karaburun, 
Seferihisar ve Menderes’te yangın oldu. 
Buca ve Ödemiş ilçelerinde çıkan yan-
gınlar halen sürüyor. Yangınların yüksek 
sıcaklık ve sert rüzgarın olduğu mevcut 
şartlarda büyümemesi mümkün değil. Şu 
anda çok sert, saatte 100 kilometreyi aşan 

rüzgarlar var. Ne uçak ne helikopter, yan-
gını söndürmeye fayda etmez. Bunların 
tekrarlanmaması için kanunların çok sert 
bir şekilde uygulanması gerekiyor. Valilik, 
1 Haziran-31 Ekim arasında ormana girişi 
yasaklıyor ama 12 ay boyunca yasaklan-
malı. Belediyeler kontrollü piknik alanları 
yapmalı, hiçbir şart altında yaz kış ormana 
girilmemeli” diye konuştu. 

Prof. Dr. Doğan Yaşar, İzmir’deki 
nüfus artışı ile orman 

içlerine ya da yakınlarına 
yapılan konutlara dikkat 
çekerek “Çünkü siteler 

ormanlık alanların 
içinde ya da çok yakın 

mesafede. Evler 
ormanlık alanlara 
yakın yapılıyorsa 
mutlaka önlem 
alınması gerekli 

“ dedi

‘Sert rüzgar, alevleri büyütüyor’

ÖDEMİŞ’TE 3 kardeş, çıkan kavgada otomatik av 
tüfeğiyle vurularak öldürüldü. Olay, önceki gün saat 23.30 
sıralarında Ödemiş’in Hacıhasan Mahallesi’nde meydana 

geldi. Eski Hacıhasan Mahallesi 
muhtarı Metin Uçar ile Şahin Dinç 
(52), Latif Dinç (55) ve İbrahim 
Dinç (50) kardeşler arasında henüz 
belirlenemeyen nedenle tartışma 
çıktı. 

Tartışma kısa sürede büyüdü. 
Metin Uçar, yanında bulundurduğu 
otomatik av tüfeğiyle 3 kardeşe ateş 
etti. Silah sesini duyan çevredekiler, 
jandarma ve sağlık ekiplerine bildir-
di. İhbarla gelen ekipler, 3 kardeşin 

olay yerinde öldüğünü belirledi. Kardeşlerin cansız beden-
leri, otopsi için İzmir Adli Tıp Kurumu morguna gönde-
rildi. Olay ile ilgili soruşturma başlatılırken, jandarmaya 
teslim olan Metin Uçar suçunu itiraf etti. DHA

3 kardeş kavgada 
av tüfeğiyle öldürüldü

İYTE birinci sırada
Öğrenci memnuniyetinde 

İZMİR Yüksek Teknoloji Enstitüsü 
(İYTE), 2025 yılı Türkiye Üniversite 
Memnuniyet Araştırması (TÜMA) 
sonuçlarına göre Türkiye’nin en yüksek 
öğrenci memnuniyetine sahip üniversi-
tesi seçildi. 208 üniversiteden 50 binden 
fazla öğrencinin oylarıyla yapılan 
sıralamada, İYTE, genel memnuniyet 
kategorisinde Türkiye birincisi olurken, 
tüm alt başlıklarda A+ alarak başarısını 
bir kez daha tescilledi.

İYTE Rektörü Prof. Dr. Yusuf Baran 
ise, 2023 ve 2024 yıllarında olduğu gibi 
bu yıl da TÜMA’nın Rektör Performan-
sı Değerlendirme sıralamasında “Altın 

Ödül”e layık görüldü. Öğrenci oylarıyla 
belirlenen bu özel ödül, Rektör Baran’ın 
liderliğine, yönetim anlayışına, kuşaklar 
arası güçlü iletişimine ve öğrenci odaklı 
yaklaşımına duyulan güvenin en güçlü 
göstergesi oldu. 

‘Bu	ödül	her	şeyin	üzerinde’	
Bağımsız bir kuruluş olan Üniversite 

Araştırmaları Laboratuvarı (ÜniAr) 
tarafından 2016 yılından bu yana yürü-
tülen TÜMA araştırmalarında, başarısını 
istikrarlı bir şekilde sürdüren İYTE, 
2025’te tekrar zirveye çıkarak öğrenci 
memnuniyeti ve rektör performansında 

liderliğini tescilledi.  Konuyla ilgili 
değerlendirmede bulunan Rektör Prof. 
Dr. Yusuf Baran, şunları söyledi: “Aka-
demik yaşamım boyunca birçok ulusal 
ve küresel ödüle layık görüldüm; ancak 
üniversite öğrencilerinin takdiriyle veri-
len bu ödül, her şeyin üzerinde bir anlam 
taşıyor. Hayatlarına dokunmaya, yalnızca 
akademik açıdan değil, iyi insanlar ve 
güçlü küresel lider bireyler olarak yetiş-
tirmeye çalıştığımız sevgili öğrencileri-
mizin bu özel geri bildirimi, benim için 
en güçlü motivasyon kaynağı. Ülkem ve 
gençlerimiz için aşkla çalışmaya devam 
edeceğim.” HABER MERKEZİ 

İzmir Yüksek Teknoloji 
Enstitüsü (İYTE), 
TÜMA sonuçlarına 
göre, Türkiye’nin 
en yüksek öğrenci 
memnuniyetine sahip 
üniversitesi seçildi
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KEMALPAŞA Belediyesi, ilçede sürdürülen 
temizlik ve çevre düzenleme çalışmalarının etkinli-
ğini arttırmak amacıyla araç filosuna 4 adet yol sü-
pürme aracı ile 1 adet su tankeri ekledi. Yeni alınan 
araçlarla birlikte özellikle mahalle aralarındaki dar 
sokaklarda temizlik faaliyetleri daha etkin şekilde 
yürütülecek. Ayrıca yakın zamanda belediyeye 2 
adet daha yol süpürme aracı kazandırılarak toplam 
sayı 6’ya çıkarılacak. Kemalpaşa Belediyesi, 8 
tonluk su tankerini ise, son dönemde bölgede artan 
yangın vakalarını göz önünde bulundurarak araç 
envanterine ekledi. Özellikle yaz aylarında artış 
gösteren yangınlara karşı hızlı müdahale kapasite-
sini artırmak amacıyla alınan tanker, aktif olarak 
sahada görev yapacak. Bu sayede hem ormanlık 
alanlara yakın mahallelerde hem de kırsal bölgeler-
de oluşabilecek tehlikelere karşı daha hazırlıklı ve 
donanımlı bir yapı oluşturulmuş olacak. Kemalpa-
şa Belediye Başkanı Mehmet Türkmen, “Kiralama 
yöntemine bağımlı kalmadan, belediyemizin kendi 
mülkiyetine yeni araçlar kazandırıyoruz. Yeni 
alınan yol süpürme araçlarının direksiyonunda ise 
kadın personelimiz olacak” ifadelerini kullandı. 
HABER MERKEZİ

SEFERİHİSAR Belediyesi Temmuz ayı 
olağan meclis toplantısı, Belediye Başkanvekili 
Gökhan Pehlivan’ın başkanlığında gerçekleşti-
rildi. Meclis toplantısında, ilçede yaşanan yan-
gın felaketinde gece gündüz demeden büyük 
bir özveriyle çalışan Seferihisar Belediyesi per-
soneli, tüm kamu kuruluş ve kuruluşları ayakta 
alkışlanarak onurlandırıldı. Toplantıda ayrıca, 
yangınla mücadele ve afet koordinasyonunda 
destek veren tüm kurum ve kuruluşlara teşek-
kür edildi. Başkanvekili Pehlivan, konuşmasın-
da; diğer illerden gelen itfaiye ekipleri, AFAD 
ekipleri, İzmir İtfaiyesi, Tarım ve Orman 
Bakanlığı ekipleri, UMKE, Ahbap Derneği, 
Milletvekilleri, ilçe belediye ekipleri, Ürkmez’e 
su tankerleriyle destek taşıyan vatandaşlarımız 
ile yardıma koşan ve destekte bulunan tüm 
duyarlı vatandaşlara teşekkür etti. Pehlivan, 
“Bu zorlu süreçte tek yürek olan tüm kurumla-
rımız, sivil toplum kuruluşlarımız ve vatandaş-
larımız sayesinde felaketin daha da büyümesi 
engellendi. Dayanışma ruhu Seferihisar’a güç 
verdi” dedi. Toplantıda, yangından etkilenen 
alanların yeniden yeşertilmesi ve rehabilitasyo-
nu için ilgili kurumlarla iş birliği yapılması da 
kararlaştırıldı. HABER MERKEZİ

BORNOVA Belediyesi, 19-22 Haziran 2025 
tarihlerinde kardeş şehir Bialystok’ta düzenlenen 
Şehir Günleri’ne katılarak sürdürülebilirlik, ener-
ji dönüşümü ve kültürel etkileşim konularında 
iyi uygulamaları yerinde inceledi. Almanya’nın 
Bochum kentiyle de ikili temaslarda bulunan 
Bornova heyeti, uluslararası iş birliklerini geliş-
tirmeye yönelik önemli adımlar attı. Ziyaret sü-
resince Bornova heyeti, Bialystok Belediyesi’nin 
enerji bağımsızlığı, çevreci ulaşım sistemleri ve 
yeşil alan yönetimi gibi konulardaki çalışmalarını 
inceledi. Avrupa’nın sürdürülebilir kentleşme 
örneklerinden biri olarak gösterilen Bialystok’ta 
edinilen gözlemler, Bornova’nın iklim dostu 
projelerine de ilham verecek nitelikte oldu. Bor-
nova Belediye Başkanı Ömer Eşki, “Kardeş şehir 
ilişkileri yalnızca sembolik değil, somut faydaya 
dönüşen birer ortaklıktır. Bialystok’ta sürdürüle-
bilirlikten kültüre, enerjiden katılımcılığa kadar 
birçok başlıkta yürütülen başarılı çalışmaları 
yerinde görmek bizler için değerliydi” dedi. 
HABER MERKEZİ

Kemalpaşa’nın araç
filosuna 5 yeni takviye 

Yangın mücadelesine
mecliste ayakta alkış

Bornova’dan Avrupa’ya 
yerel iş birliği köprüsü

MENDERES Belediyesi hizmet içi eğitim-
lerine bir yenisini daha ekleyerek personele 
afet eğitimi verdi. AFAD yetkilileri ile yapılan 
işbirliği ile afetlere karşı alınacak önlemler, afet 
sırasında ve afet sonrası yapılacaklar üzerine 
bilgilendirmeler yapıldı. Deprem, orman yan-
gınları, sel gibi yıkıcı afetlerin sıkça yaşandığı 
ülkemizde afetlere karşı daha iyi reaksiyon 
verebilmek adına personeli bilinçlendirilmenin 
amaçlandığı bildirildi. Menderes’te özellikle 
son yıllarda orman yangınları ve sel gibi afetler 
yaşanmış Menderes Belediyesi afet sırasında ve 
sonrasında ciddi çalışmalar gerçekleştirmişti. 

Eğitimler hakkında konuşan Menderes 
Belediye Başkanı İlkay Çiçek, “Deprem 
kuşağında yer alan ve sel, orman yangını gibi 
afetlerin sıkça yaşandığı ülkemizde toplumun 
bilinçlenmesi çok önemli. Bu hayati önem 
taşıyan konuda belediye olarak üzerimize düşeni 
yapıyoruz. Personelimize afetlerle mücadele 
için AFAD işbirliği ile eğitim veriyoruz. Bundan 
önceki süreçte ilçemiz ve ilçemizin çevresinde 
birçok afette elimizden gelenin en iyisini yaptık. 
Bundan sonraki süreçte de daha iyisini yapabil-
mek, orman yangınlarına karşı daha hazırlıklı 
olmak, sel ve depreme karşı önlemleri almak, 
afet sonraları daha etkin bir mücadele için 
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Bilinçlendirme 
çalışmalarımız devam edecek. Son zamanlarda 
yaşanan üzücü afetlerden dolayı tüm ülkemize 
geçmiş olsun diliyorum. Allah bir daha böyle 
acılar yaşatmasın” dedi. HABER MERKEZİ

KARŞIYAKA Belediyesi, 
vatandaşlar tarafından iletilen 
taleplerin tek çatı altında toplan-
dığı ÇÖZMER sistemi ile hiz-
metlerini daha hızlı ve etkin bir 
şekilde sürdürüyor. ÇÖZMER ile 
son 6 aylık süreçte vatandaşlar 
tarafından farklı iletişim kanal-
ları aracılığıyla iletilen toplam 
33.023 talep çözüme ulaştırılarak 
sonuçlandırıldı. 

Çağrı merkezi, WhatsApp hat-
tı, web sitesi, hızlı çözüm masa-
ları ve sosyal medya gibi iletişim 
kanallarından Belediyeye iletilen 
şikâyet, öneri ve talepler; ÇÖZ-
MER sistemi üzerinden kayıt 

altına alınıyor. Her bir başvuru, 
ilgili müdürlüklere anlık olarak 
yönlendiriliyor ve süreç şeffaf 
biçimde takip edilebiliyor. Vatan-
daşlara SMS yoluyla hem süreçte 
hem de sonuçta bilgilendirme 
sağlanıyor. 

Telefondan sosyal medyaya
Vatandaşların zaman kaybet-

meden, sosyal medya hesap-
larından whatsapp ve telefona 
kadar birçok iletişim kanalından 
kolaylıkla ulaşabildiği bu sistem 
sayesinde temizlik, ilaçlama, 
park düzenlemesi, ulaşım ve 
çevre sorunları gibi birçok alan-

daki taleplerin hızlıca değerlen-
dirildiğini belirten Karşıyaka 
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal, 
“Halkımızla aramızda güçlü bir 
bağ kurmak ve kent yaşamını 
hep birlikte güzelleştirmek 
için çözüm odaklı çalışıyoruz. 
İletişim kanallarımızı sürekli 
geliştiriyor, vatandaşlarımızdan 
gelen tüm başvuruları ciddiyetle 
değerlendiriyoruz. 

Karşıyaka’nın her köşesine 
çözüm ulaştırmaya, tüm Kar-
şıyakalıların memnuniyetini 
sağlamak için çalışmaya devam 
edeceğiz” diye konuştu.   
HABER MERKEZİ

ÇÖZMER ile 6 ayda
33 bin sorun çözüldü
Karşıyaka Belediyesi, kurduğu ÇÖZMER sistemiyle son 6 ayda 
farklı iletişim kanallarından iletilen altyapıdan çevre ve yeşil 

alanlara kadar 33 bin 23 talebi çözüme kavuşturduAFAD, Menderes’te
‘Afet Eğitimi’ verdi

İzmir Büyükşehir Belediyesi, kentin 
uzun yıllar güvenle kullanacağı 

Konak’taki yeni Zeytinlik Hizmet 
Binası’nı hizmete açtı. Modern ve 
kullanışlı bir mimariyle inşa edilen 
binada İzmir Büyükşehir Belediye-
si’nin beş daire başkanlığı hizmet 
verecek.  Konak Güney Mahalle-
si’nde açılan yeni ve modern hizmet 
binasında farklı noktalarda çalışma-
larını sürdüren bazı daire başkanlık-
ları ile müdürlükleri tek çatı altında 
toplanırken yurttaşların da belediye 
hizmetlerine ulaşımı kolaylaştırıldı. 
Toplam 17 bin metrekarelik alana 
sahip modern hizmet binası, bodrum 
katla birlikte 7 kattan oluşuyor. 

Ofisten ameliyathaneye
Çalışma ofisleri, sosyal 

alanları, toplantı salonları gibi 
alanların yanı sıra binada, 
120 araçlık otopark, Mezar-
lıklar Dairesi Başkanlığı 
tarafından kullanılacak 
morg ve gasilhaneler, 
Veteriner İşleri Dairesi 
Başkanlığı bünyesinde 
sokak hayvanlarının tedavi-
sini sağlayacak acil müdahale 
odaları ve ameliyathaneler de 
yer alıyor. Proje hakkında bilgi 
veren İzmir Büyükşehir Belediyesi 
Yapı İşleri Dairesi Başkanı Onur 
Açık, “Binamızın 7 yıl önce yer tesli-
mi yapıldı. Fesih süreci, ikmal ihalesi 
gibi süreçlerin ardından sürüncemede 
kalmış, bitirilememiş. Başkanımız 
Cemil Tugay, göreve geldiğinde 
projeyi titizlikle takip etti ve binanın 
hızlıca bitirilmesi için talimat verdi. 
Daire başkanlığımıza bağlı tüm 
birimlerimizle binayı hizmete alacak 
şekilde çalışmalarımızı sürdürdük ve 
projeyi tamamladık” dedi. 

5 daire başkanlığı
Yeni hizmet binasında Çevre 

Koruma ve Kontrol, İklim Değişik-

liği ve Sıfır 
Atık, Mezar-
lıklar, Tarımsal 

Hizmetler ve 
Veteriner İşleri 

Dairesi Başkanlığı 
olmak üzere beş 

daire başkanlığının 
hizmet vereceğini 

belirten Açık, “İzmir Büyükşehir Be-
lediyesi olarak, bilimi önceleyen bir 
bakış açısına sahibiz. Projelerimizde 
deprem yönetmelikleri ve diğer yasal 
yönetmeliklere uygun olarak çalış-
malarımızı sürdürüyoruz.  En son 
yürürlüğe giren deprem yönetmeliği 
çerçevesinde binamızı tasarlayıp, ça-
lışmalarımızı bu yönde tamamladık. 
Yapı İşleri Dairesi Başkanlığı olarak 
amacımız kentimize yeni hizmet 
binaları kazandırarak vatandaşlarımı-
za kesintisiz hizmet sağlamak. Aynı 
zamanda depreme dirençli, kente 
uzun süre hizmet verecek binaları 
kentimizin kullanımına kazandırmayı 
hedefliyoruz” diye konuştu. 

Büyükşehir’de ‘Zeytinlik’ 
ve ‘İhtiyaç Haritası’ atağı

İzmir Büyükşehir Belediyesi, 5 daire başkanlığının hizmet vereceği Zeytinlik Hizmet Binası’nı hizmete 
açarken 10 bin çocuğun ihtiyacının karşılanmasına yönelik ‘İhtiyaç Haritası’ projesini de hayata geçirdi

İzmir Büyükşehir Belediyesi ve UNICEF 
iş birliği ile “Türkiye’de Çocuk Hakları 
Konusunda Güçlü Hesap Verebilirlik İçin 
Güçlü Sivil Toplum: Merkezde ve Yerelde 
İzleme, İş Birliği ve Savunuculuğunun 
Güçlenmesi Projesi” (ACAR)  projesi 
kapsamında Çocuk Danışma Kurulu 1. 
Çalıştayı düzenlendi. Uzman eğitmenler 
ve danışmanlar eşliğinde Sosyal Hizmet-
ler Dairesi Başkanlığı Yerleşkesi’nde 

gerçekleştirilen çalıştayda çocukların 
projeye bizzat katılımı ve kendi ihtiyaçları-
nı özgürce dile getirebilmeleri amaçlandı. 
Çalışmada çocuklar gruplara ayrılarak 
ev, okul, mahalle, çevre ve dijital yaşam 
başlıklarında ihtiyaçlarını belirledi. 
İhtiyaçların toplanarak ihtiyaç haritası 
oluşturulması ve raporlanması planlanı-
yor. Proje kapsamında 10 bin çocuğun 
ihtiyacının karşılanması hedefleniyor.

Çocuklar için ‘İhtiyaç Haritası’

Mutlu
Duman

Onur Onur 
AçıkAçık
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SON dönemde artan ekonomik sıkışıklıkla birlikte 
pek çok kredi kartı kullanıcısı, limitlerini kuyum-
culardan altın alarak tüketti. Bu altınlar daha sonra 
yine aynı kuyumcular üzerinden nakde çevrildi. 
Kimi zaman bu işlem birkaç saat içinde gerçek-
leşti. Ancak bankaların bu döngüyü fark etmesiyle 
sistemin alarm verdiği belirtildi. Hukukçular, bu 
işlemlerin yalnızca borç riskini değil, cezai sorum-
luluğu da doğurabileceğine bu tür işlemlerle tüke-
tim amacı dışına çıkıldığını, kredi kartının kötüye 
kullanılarak bankacılık sisteminin yanıltıldığını ve 
vergi kaçırmaya zemin hazırlandığını vurguladı. 
Bankaların, bu işlemleri yapan kişiler hakkında 
savcılıklara resmi suç duyuruları yapmaya başladı-
ğı öğrenilirken altını alıp aynı gün içerisinde bozan 
kuyumcular da denetimlerin odağında. Gelir İdaresi 
Başkanlığı, vergi usulüne aykırı işlem yapan ve 
kredi kartı üzerinden “nakit dönüşüm zinciri” kuran 
işletmelere para cezası, belge iptali ve hatta faaliyet 
durdurma cezaları uygulayabilecek. 500 bin TL ve 
üzeri altın alım işlemleri artık risk analiz sistemleri 
tarafından otomatik olarak tespit ediliyor. Bu tutar-
daki harcamaların ardından birkaç gün içinde dene-
tim süreci başlayabiliyor. HABER MERKEZİ

ULUSLARARASI değerleme kuruluşu 
Morgan Stanley, Türkiye’de enflasyonun yaz 
aylarında hızla düşmeye devam etmesinin bek-
lendiğini açıkladı. Bankanın tahminine göre, iç 
talepteki yavaşlama ve enflasyon beklentilerin-
deki düşüşle beraber faiz indirimleri temmuz 
ayında başlayacak. Banka, temmuz ayında 250 
baz puanlık faiz indirimiyle politika faizinin 
yüzde 43,50 seviyesine düşmesini ve ardından 
üst üste 3 kez 250 baz puanlık indirimle yıl 
sonunda faiz oranının yüzde 36 seviyesine in-
mesini tahmin ediyor. Morgan Stanley, bu faiz 
indirimi beklentisi sonrası zayıflayan iç talep 
ve TCMB’nin sıkı parasal duruşu olduğunu 
belirtti. Ayrıca, nisan ayında yapılan elektrik 
zammı ve temmuzdaki doğal gaz zammı gibi 
fiyat artışlarının enflasyonu geçici olarak artı-
racağı ve TCMB’nin ihtiyatlı yaklaşımının bu 
baskıyı geçici kılacağı ifade edildi. Yılsonu için 
yüzde 29 enflasyon tahminini koruyan banka, 
faiz indirimlerinin enflasyonun düşüşünü hız-
landıracağına inanıyor. AA

TÜRKİYE’de çevreci ulaşımın 
simgesi haline gelen elektrikli 
araçlar, şehir yaşamında yeni bir 
tartışmayı beraberinde getiriyor: 
apartman ve sitelerde şarj istasyonu 
kurulumu. Araç sahipleri konutla-
rında araçlarını şarj etmek isterken; 
diğer kat malikleri ise altyapı, gü-
venlik ve eşitlik kaygılarıyla karşı çıkıyor. Elektrikli 
araç kullanımındaki hızlı artış, hukuki altyapının bu 
değişime yeterince hızlı ayak uyduramamasını da 
gözler önüne seriyor. Avukat Elvan Kakıcı Şimşek, 
“Çevre Bakanlığı, apartmanlara şarj istasyonu ku-
rulumu için çoğunluk oyu yeterli olur diyor. Ancak 
Kat Mülkiyeti Kanunu hâlâ 5’te 4 çoğunluk şartını 
arıyor. Genelgelerle kanunlar aşılmaz. Bu durum, 
ileride yargı önüne taşınacak pek çok uyuşmazlığın 
habercisidir” dedi.  Elektrik tesisatları yüksek güçlü 
şarj cihazlarına uygun olmayan binalarda, daireden 
çekilecek elektrik tesisatının binada arızalara ve 
hatta can kaybına varabileceğini aktaran Şimşek, 
“Hukuki netlik sağlanmazsa hem çevre politikaları 
sekteye uğrayabilir hem de konut yaşamı içinden 
çıkılmaz bir çatışma alanına dönüşebilir. Özetle 
elektrik araç sahipleri hukuki konulardan dolayı 
yolda kalabilir” diye konuştu. HABER MERKEZİ

Kredi kartı ile altın 
alana ceza gelebilir

Faiz indiriminde
temmuz beklentisi

Elektrikli araba
yolda bırakabilir

TİCARET Bakanlığı, bu yılın ilk yarısında 
dış ticaret işlemleri kapsamında yapılan sonra-
dan ve ikincil kontrol denetimleri sonucunda 
5,9 milyar liralık ek tahakkuk ve ceza kararı 
düzenlendiğini bildirdi. 

Bakanlıktan yapılan açıklamada, gümrük ve 
dış ticaret mevzuatına uyum sağlanması için 
yürütülen inceleme ve denetim faaliyetleri kap-
samında firma işlemlerinin sonradan kontrolü ile 
eşyanın tesliminden sonra yapılan ikincil kontrol 
çalışmalarının bu yıl da etkin şekilde sürdürül-
düğü belirtildi. Cari dış ticaret işlemleri esna-
sında gerçekleştirilen kontroller yanında, yeni 
nesil teknolojilerin de kullanıldığı veri analizine 
dayanan daha kapsamlı denetim ve incelemelerin 
yapıldığına işaret edilen açıklamada, belirlenen 
firmaların ticaret müfettişleri tarafından sonradan 
kontrol denetimine tabi tutulduğu ifade edildi. 

Eksik vergi beyanında bulunan yükümlülere 
gerekli yaptırımların uygulandığını belirten Ba-
kanlık şu ifadeleri kullandı: “Bu kapsamda 2025 
yılının ilk 6 ayında geçen yılın aynı dönemine 
göre sonradan kontrol denetimleri neticesinde 
yüzde 31 artışla yaklaşık 1,1 milyar lira, ikincil 
kontrol incelemeleri sonucunda yüzde 244 artışla 
yaklaşık 4,8 milyar lira ek tahakkuk ve ceza ka-
rarı alındı. Böylece, sonradan ve ikincil kontrol 
denetimleri sonucunda yılın ilk 6 ayında geçen 
yılın aynı dönemine kıyasla yüzde 162 artışla 
5,9 milyar liralık ek tahakkuk ve ceza kararı 
düzenlendi.” AA

TÜRKİYE İhracatçılar Mecli-
si’nin ilk 1000 ihracatçı listesinde 
Egeli ihracatçılar 157 firmayla 
yerini aldı. Ege Bölgesi, geçen 
yıllarda olduğu gibi 2024 yılında 
da Marmara Bölgesi’nden sonra 
en çok firmayla İhracatın Şam-
piyonlar Ligi’nde temsil edildi. 
Türkiye genelinde ihracatçıla-
rın kümelenmesi 27 sektörün 8 
tanesinin ihracat şampiyonları 
Ege Bölgesi’ndeki firmalardan 
oluştu. İzmir ise 1000 listesinde 
89 firmayla yer aldı. İzmir’den en 
çok ihracat yapan firma 521 mil-
yon 969 bin dolarla EİB Başkanı 
Jak Eskinazi’nin firması Perga-
mon Status Dış Ticaret olurken, 
ikinci firma adının açıklanmasını 
istemedi. Üçüncü sıranın sahibiy-
se 370,8 milyon dolarlık döviz 
getirisiyle ARKAS Konteyner 
Taşımacılık oldu.

‘Rekabetten uzaklaşıyoruz’ 
EİB Başkan Yardımcısı 

Hayrettin Uçak’ın sahibi olduğu 
Uçak Kardeşler Gıda Sanayi 
firması 2017’den beri elde ettiği 
birinciliği bu yıl da bırakmaya-
rak meyve ve sebze ihracatında 
bir kez daha Türkiye şampiyonu 

oldu. İzmirli ihracatçı firmalar-
dan JTI Tütün ülke sıralamasın-
da 93. sırada yer alırken, 
tütün sektöründe Türkiye 
ihracat şampiyonu oldu. 
Zeytin ve zeytinyağı 
sektöründe Türkiye ihracat 
şampiyonluğunu 
Verde Yağ kaza-
nırken, TİM ilk 
1000 Listesinde 
232. Sıraya 
adını yazdırdı. 
İzmir’in Türki-
ye’nin ihracatçı 

kimliğinin oluşmasına büyük 
katkıları olduğunu dile getiren 

EİB Koordinatör Başkanı Jak 
Eskinazi, “2024 yılında 26,2 
milyar dolarlık ihracata imza 
attık ama rekabetçilikten 
hızla uzaklaşıyoruz. 2025 

yılı hedefimiz 280 
milyar dolardı fakat 
böyle giderse 270 
milyar doları bile 
yakalayamayız” 
diye uyarıda bu-
lundu. HABER 
MERKEZİ

157 Egeli listeye girdi
Eskinazi şampiyon oldu

TİM tarafından açıklanan ilk 1000 ihracatçı arasında 157 
Egeli firma yer alırken, Ege İhracatçı Birlikleri (EİB) Başkanı Jak 

Eskinazi’nin şirketi Pergamon, İzmir şampiyonu oldu
Firmalara 6 ayda
5.9 milyar TL ceza

Yaşar Üniversitesi ve La French 
Tech İstanbul’un ortak 

etkinliğinde Türkiye ile Fransa 
arasındaki girişimcilik ve ino-
vasyon alanındaki iş birliği 
fırsatları konuşuldu. Etkin-
likte akıllı tarım, yapay zeka 
ve enerji sektörleri stratejik 
olarak öne çıktı. Türk ve 
Fransız girişimcilerin her iki 
ülkedeki yatırımları geliştirme-
lerine destek olan ve girişimcilik 
ekosistemine katkı sağlayan La 
French Tech adlı organizasyonun ül-
kemizdeki temsilcisi La French Tech 
İstanbul’un geleneksel aylık kahvaltısı 
bu ay İzmir’de Yaşar Üniversitesi ev 
sahipliğinde gerçekleşti.

‘Yapay zeka öncelikli’
Etkinlikte, Business France Türkiye 

Yatırım Uzmanı Cécile Lavigne tara-
fından “Fransa’nın Türk Girişimcilere 
Sunduğu Destekler” başlıklı sunum 
gerçekleştirildi. Lavigne, Fransa’nın 
girişimcilik ekosistemine yönelik teş-
vik mekanizmaları, yatırım fırsatları 
ve Türk girişimcilerin Fransa pazarına 
erişimini kolaylaştıran programlar 
hakkında bilgi verdi. Lavigne ayrıca, 
enerji, tarım ve gıda teknolojileri ve 
yapay zeka alanlarının Fransa’nın 
öncelikli yatırım alanları arasında yer 
aldığını belirtti. Yaşar Üniversitesi 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Yiğit Ka-
zançoğlu, üniversitenin akıllı tarım ve 
sürdürülebilir akıllı şehirler alanındaki 
araştırma, yenilikçilik ve uluslararası 
iş birliklerine odaklanan çalışmalarını 
aktardı. Girişim sunumlarında ise We-

rover, yenilenebilir enerji 
alanındaki otonom denetim 
çözümlerini; PulpoAR ise 
güzellik sektörüne özel 
yapay zekâ destekli artı-
rılmış gerçeklik deneyim-
lerini paylaştı.

‘Akıllı tarım’ vurgusu
Panelde konuşan İzmir 

Ticaret Borsası Genel Sekre-
teri Erçin Güdücü de tarımın sınır 
tanımayan evrensel bir alan olduğu-
na dikkat çekti. Türkiye ile Fran-

sa’nın benzer iklim 
koşulları, tarımsal 
ürün desenleri 
ve gastronomi 
kültürleriyle 
güçlü ekonomik 
ve sosyal bağlara 
sahip olduğunu 

vurgulayan Güdücü, 
iki ülkenin de iklim 

değişikliğinden etkilendi-
ğini belirtti. Bu ortak zemin 

üzerinden sürdürülebilirliğe odakla-
narak akıllı tarım uygulamalarının 

benimsenmesi 
gerektiğini ifade 
eden Güdücü, 
iş birliklerinin 
bu doğrultuda 
daha da güç-
lendirilmesinin 

önemine değin-
di. Aynı zaman-

da İzmir Tarım 
Teknoloji Merkezi 

kapsamında akıllı tarım 
teknolojileri odağında girişimcileri 
beklediklerini anlattı.

Yapay zekadan tarıma 
girişimcilik konuşuldu

Türkiye ile Fransa arasında yapay zekadan akıllı şehirler ve akıllı tarıma kadar bir çok 
alandaki girişimcilik ve iş birliği fırsatları Yaşar Üniversitesi’nde ele alınıp konuşuldu

Fransa’nın Türkiye 
Büyükelçisi Isabelle 
Dumont, iki ülke 
arasındaki dayanışmanın önemine dikkat çeke-
rek, “Fransa ve Türkiye iki dost ülke. Bu kez La 
French Tech İstanbul ve Yaşar Üniversitesi’nin 
birlikte düzenlediği bu tür etkinlikler karşılıklı bilgi 
paylaşımını artırıp sürdürülebilir ve yenilikçi iş 
birliklerinin gelişmesine büyük katkı sağlıyor. Bu 
çalışmaların artarak devam etmesini isteriz” dedi. 

Yaşar Üniversitesi 
Mütevelli Heyet Baş-
kanı Ahmet Yiğitbaşı 

ise üniversite-sanayi iş birliğinin önemine vurgu 
yaparak, “Üniversite-sanayi işbirliğini çok önemli 
görüyoruz. Bu doğrultuda Yaşar Üniversitesi Mi-
nerva Kuluçka Merkezi, Bilgi ve Teknoloji Trans-
fer Ofisi (BTTO) ve Kuzey İzmir TEKMER olarak 
girişimcilik ve inovasyon ortamını geliştirmek için 
çalışmalar yürütüyoruz” diye konuştu.

İŞBİRLİĞİ ÖNERİSİ

Yiğit Yiğit 
KazançoğluKazançoğlu

Isabelle Isabelle 
DumontDumont

Ahmet Ahmet 
YiğitbaşıYiğitbaşı

Cécile Cécile 
LavigneLavigne

Erçin Erçin 
GüdücüGüdücü

Murat
Ervin

Jak Jak 
EskinaziEskinazi

Elvan Kakıcı Elvan Kakıcı 
ŞimşekŞimşek



6 Siyaset
www.yenibakishaber.com

YENI BAKIS?5 Temmuz 2025 Cumartesi

Yaşamımızın 
vazgeçilmezi 

su-6
emnvarol@hotmail.com

Yıllardır bıkmadan, usanmadan, bazen 
tekraren, bazen de değişik projeksi-
yonlar ışığında konuyu değerlendi-

rerek yazıyorum, “Su, küresel ısınma, iklim 
krizi, kuraklık” diye.

Geldiğimiz nokta, İzmir’deki barajlarımı-
zın durumunu gösteren tablo ve mevcut dolu-
luk oranları bize hali hazırda yaşadığımız ve 
önümüzdeki süreçte yaşayacağımız muhtemel 
olumsuzlukları gözler önüne seren bir tablo.

Ben, kendi adıma yıllardır çok iyi bir çevre 
gözlemcisiyim.

Daha önceki yazılarımda da birçok kez 
değindiğim gibi büyük oranda her hafta sonu 
önünden arabamla geçtiğim, geçerken de 
gözlemleme olanağı bulduğum, geçen yılki 
doluluk durumunu da bildiğim için geçtiğimiz 
yılla bu yıl arasında kıyaslama imkanı buldu-
ğum Tahtalı Barajı’nı örnek diye alıyorum.

Tahtalı Barajı, 1990’lı yıllarda İzmir’in 
Menderes ilçesine bağlı eski Bulgurca 
köyünün mevcut yerinden baraj yapılmak 
amacıyla kaldırılıp başka bir yere taşınarak 
köyün ve ovasının yerinde, gövde kısmı da 
Kaplanboğazı dediğimiz eski İzmir-Menderes 
(O zamanki adıyla Cumaovası)-Gümüldür 
karayolunun vadinin içinden geçtiği bölgede 
İzmir’e tarımsal sulama ve içme suyu sağlama 
anlamında oluşturulmuş en büyük barajı.

Bu barajın şu andaki durumu, doluluk 
anlamında içler acısı. Bu yıl hem ülke, hem 
bölge bağlamında yaşadığımız aşırı kuraklık 
ve yağmursuzluk sonucu Tahtalı Barajı’nın 
şu andaki doluluk oranı yüzde 11.95 gibi. 
Ben, böyle bir kuraklığı ve barajdaki doluluk 
oranının “Dibi  görüşünü” kendi adıma, hafı-
zam beni yanıltmıyorsa 2007-2008 yıllarında 
görmüştüm. Haliyle içme suyu ve tarımsal 
sulama anlamında barajdan su kullanımının 
devam edeceğini göz önünde bulundurursak, 
bu günlerde yüzde 11.95 olan doluluk ora-
nının, buharlaşmadan da etkilenmesi tabii ki 
söz konusu. Bütün bu faktör ve etkenleri göz 
önünde bulundurduğumuzda barajın bir veya 
iki ay sonraki halini ben kendi adıma düşün-
mek bile istemiyorum. 

İşin bir başka boyutu İzmir’in kişi başına 
kullanılabilir su miktarı yıllık 1.000 metreküp 
civarında. Bu da bize gösteriyor ki, su kıtlı-
ğına işaret eden bu miktarın kalite açısından 
denetlenip korunması ile birlikte İzmir’in te-
miz su gereksinimini karşılamak üzere akılcı 
yatırımlar ve yeni su kaynaklarının araştırılıp 
devreye alınmasının ise yaşamsal bir önem 
taşıdığı altı çizilmesi gereken bir gerçek. 

Bunun yanı sıra mevcut suyumuzu kulla-
nırken alabileceğimiz önlemler ve uygulaya-
bileceğimiz yöntemlere gelince: İlgili kurum 
ve kuruluşlar mevcut su kaynaklarımızı en 
iyi şekilde yönetmeli, gelecek için alternatif 
su kaynaklarını elde etmede gereken yatırım-
ları çok daha geç olmadan yapmalı, temiz 
suların evsel veya endüstriyel amaçlı kulla-
nılmasından dönen atık suların arıtıldıktan 
sonra kullanım amacına uygun kalitesinin 
sağlanması için gerekli ileri arıtma işlemleri 
sonrasında yeniden kullanımı, tarım ve sanayi 
amaçlı kullanılan suyun ise doğru, ekonomik 
yöntemlerle yeniden kullanımı esas olmalı, 
enerji yönetimi su yönetiminin olmazsa olmaz 
bir parçası olarak düşünülmeli ve ikisi birlikte 
konularının uzmanı olan kurum, kuruluş ve 
kişiler tarafından planlanmalı ve uygulanmalı, 
kent planlamasına yönelik tüm süreçlerde su 
yönetimi planları dikkate alınmalı, belediye-
lerin su ve kanalizasyon idareleri tarafından 
hazırlanan “İçme suyu projesi master planla-
rı” çerçevesinde içme, kullanma ve endüstri 
suyu gereksinimlerinin mevcut ve potansiyel 
su kaynaklarından; yeni su kaynaklarının 
devreye alınması, deniz suyunun arıtılarak 
kullanımı ve benzeri gibi yöntemlerle karşı-
lanmasına dönük ve gelecekte doğacak nüfus 
projeksiyonuna göre mevcut su kaynaklarının 
kapasitesinin artırılmasına yönelik çalışmalar 
ve iklim değişikliği senaryoları da dikkate 
alınarak gelecek su planlamaları yapılmalıdır.

Ve bütün bu yukarıda saydığım faktörleri 
TMMOB Çevre Mühendisleri Odası İzmir 
Şubesi’nin konu ile ilgili yaptığı araştırma-
lara dayanarak elde ettiği bulgu, çıktı ve 
açıklamalarından yararlanarak alt alta sırala-
dıktan sonra bu köşenin yazarı olarak “Hav-
zalarımızda, su kalite ve miktarına yönelik 
değerlendirmeler mevcut su kaynaklarımızın 
karşı karşıya bulunduğu çevresel risklerin 
yönetilerek, acil planlamalar yapılıp, bilime 
uygun yönetim süreçleri gerçekleştirilmezse 
dengenin, geri dönüşü olası olmayan nokta-
lara doğru ilerlediğinin göstergesidir.

Kentimiz İzmir’in içme suyunu sağlama 
kaynağı olan Tahtalı Barajı’nın havzası, 
her ne kadar mevcut İZSU yönetmelikleri 
ile koruma altında tutulmaya çalışılsa da, 
öte yandan havzadaki kentleşme ve sanayi 
baskısının yarattığı sonuçlar, mevzuat deği-
şiklikleri ile koruma kapsamının yumuşatıl-
ması yoluyla yaşam kaynaklarımızın da bu 
baskılara feda edilmesinin yolunu açacaktır” 
diyorum.

  

Emin Varol

  MENEMEN BELEDİYE 
BAŞKANLIĞI’NDAN İLAN

İlçemiz, Koyundere Mahallesi, ada 1446 nolu parsel, 4219 
ada 1,2 ve 3 nolu parseller, 4279 ada 3 nolu parsel, 4280 ada 3 
parsel, 4217 ada 7 nolu parsel ve 4518 ada 1 nolu parsel, 1/1000 
Ölçekli Uygulama İmar Planı’nın K18D17D2B, K18D17D2C ve 
K18D17D2D paftasına isabet etmektedir. Söz konusu parselleri 
kapsayan alan, Belediyemiz Encümeni’nin 15.08.2024 tarih ve 
625 sayılı kararı ile 3194 sayılı İmar Kanunu’nun 18. maddesine 
istinaden “283 nolu Düzenleme Sahası” olarak belirlenmiştir. 
Düzenleme sahası için hazırlanan imar uygulama dosyası, İzmir 
Büyükşehir Belediyesi’nin 15.05.2025 tarih ve 04-478 sayılı 
kararı ile onaylanmıştır.

İmar uygulama dosyasına ait durum haritası, ölçü krokisi ve 
dağıtım cetvelleri, 13.06.2025 tarihinden itibaren ‘’1’’ ay süre ile 
Belediyemiz ilan panosunda askıya çıkarılacak ve Belediyemiz’in 
web sitesi www.menemen.bel.tr üzerinden yayınlanacaktır. Askı 
süresi içinde itiraz olması durumunda zımni red süresi, askıdan 
iniş tarihinden itibaren 30 gündür. Zımni red süresinin son 
gününü izleyen günden “60” gün sonra, genel dava açma süresi 
başlayacaktır. 

İlgili parsel maliklerine ilan olunur.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de (Basın:2252056)

İzmir’de yürütülen 
yolsuzluk soruşturması 
kapsamında İzBB önceki 
dönem Başkanı Tunç 
Soyer ve CHP İl Başkanı 
Şenol Aslanoğlu’nun 
da olduğu çok sayıda 
isim tutuklandı. CHP 
milletvekilleri İzmir 
Adliyesi önünde durumu 
protesto ederek, “Adaleti 
sandık getirecek” dedi

İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne yönelik 
yolsuzluk soruşturması kapsamında 
gözaltına alınan 139 şüpheliden, aralarında 

eski İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç 
Soyer ve CHP İzmir İl Başkanı Şenol Asla-
noğlu’nun da bulunduğu 119 kişi adliyeye 
sevk edildi. İzmir Cumhuriyet Başsavcılığı’na 
gönderilen 119 şüpheliden 1 şüpheli savcılık 
tarafından serbest bırakılırken, aralarında eski 
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Tunç So-
yer ve CHP İzmir İl Başkanı Şenol Aslanoğ-
lu’nun da bulunduğu 99 şüpheli tutuklama 
talebiyle, 19 şüpheli ise adli kontrol talebiyle 
sulh ceza hakimliğine sevk edildi. İfadelerin 
ardından mahkeme başta Tunç Soyer, Şenol 
Aslanoğlu, İZBETON eski Genel Müdürü 
Heval Şavaş Kaya’nın da olduğu çok sayıda  
ismin tutuklanmasına karar verirken CHP 
İzmir İl Başkanlığı da, İzmir Adliyesi önünde 
basın açıklaması düzenledi. Açıklamaya, 
CHP Genel Başkan Yardımcıları Deniz 
Yücel, Ensar Aytekin ve Murat Bakan başta 
olmak üzere CHP ilçe başkanları, belediye 
başkanları da katıldı.

‘Güvenmek istiyoruz’
CHP Genel Başkan Yardımcısı ve 

Parti Sözcüsü Deniz Yücel, “Yaşanan süreç 
siyasi bir süreçtir. Biz gözaltındaki arkadaş-
larımızın masumiyetine inanıyoruz, bu tip 
yargılamalarda böyle operasyonlar yapıldığı 
görülmemiştir. İzmir’in yargı pratiğinde 
bunlar yoktur. Bunları kimse hak etmedi. Bu 
karara yapılacak itiraz sonucu hepsinin beraat 
edeceğine aklanacağına inanıyorum” dedi. 
Mahkeme tarafından incelenip, savunmanın 
da dinlenerek yapılması gereken bu süreçte 
insanların bu şekilde gözaltına alınıp tutuklan-
dığını söyleyen Yücel, “Vicdanına göre karar 
verecek hakimlerin olduğuna inanmak, Türk 
yargısına güvenmek istiyorduk. Bundan son-
raki süreçte de tüm girişimlerimizi sürdürüp 
arkadaşlarımızın tutuksuz yargılanması ve 
serbest kalması için çalışacağız” diye konuştu. 

‘Sandıkta aşılacak’
CHP Genel Başkan Yardımcısı Ensar Ay-

tekin, siyasi davaların İzmir’e de sıçradığını 
belirterek, “İzmir birkaç gündür hem hukuki 
açıdan hem de orman yangınları açısından zor 
günler geçiriyor. Burada adalet bekliyoruz. 
Adaletin çıkacağını umuyorduk çünkü il 
başkanızın daha önce yargılanıp aynı sorulara 

maruz kalmış ve beraat etmişti. Aynı sorular 
yeniden il başkanımıza soruldu ve aynı 
cevaplar verildi. Fakat ne hikmetse bu kez tu-
tuklanmaları yönünde karar çıktı. İnanıyorum 
ki Türkiye’de adalet sorununu millet seçimle, 
sandıkla aşacak. AK Parti iktidarından adalet 
beklemiyoruz, milletimizden adalet bekliyo-
ruz. O adaleti inanıyorum ki milletimiz tez 
zamanda getirecektir” dedi.

‘Hukuki değil siyasi’
CHP Genel Başkan Yardımcısı Murat 

Bakan ise tutuklu yargılamadan vazgeçilmesi 
gerektiğini dile getirerek, “Burada hukuki de-
ğil maalesef siyasi bir kararla karşı karşıyayız. 
Tutuksuz yargılanmaları gerekenler hapisha-
nelere gönderiliyor.” ifadelerini kullandı. CHP 
Şanlıurfa Milletvekili Mahmut Talan ise 40 
yıllık avukat olduğunu açıklayarak, “Yargı 
bağımsızlığı ile Anayasal güvence bir tarafa 
atıldı. Hukuk keyfi olarak uygulanıyor ve 
biz İzmir Adliyesi’nde hukuku bulamıyoruz. 
Savcıları, hakimleri, Adalet Bakanlığı’nı 
HSK’yi Anayasa’ya uymaya davet ettik ama 
maalesef beklediğimiz sonuca ulaşamadık” 
şeklinde konuştu. 

Mahkemede hakimin sorularına yanıt ve-
ren önceki dönem İzBB Başkanı Tunç Soyer 
şunları söyledi: “Örnekköy Kentsel Dönüşüm 
Projesi’nde vatandaşın daha düşük bedeller 
ile inşaat yapabilmesi için kooperatifleşmeleri 
çözümünü ürettik. İZBETON yüzde 1 gibi 
KDV oranından dolayı çok düşük bedelle 
vatandaşa çok düşük ücretlerde müteahhitlik 
hizmeti vermesinin önünü açmıştır. Bay-
raklı bölgesinde uyguladığımız Halk Konut 
projelerinden ilham alarak ihalelere öncelikle 

İZBETON’u sokmaya ve bu şirket adına 
kurulacak kooperatiflerle inşaatları yapmasına 
karar verdik. Bu kararı İzmir Büyükşehir 
Belediye Meclisi’nde de oy birliğiyle aldık. 
İZBETON tarafından kooperatiflere veya 
başkaca şirketlere sözleşme karşılığı verilecek 
işlemlerde benim dahlim yoktur. Benimle 
ilgili sorumluluk atfedilen süreçte şahsi 
sorumluluğum yok; tamamı meclis kararları 
ile yürürlüğe sokulmuştur. Üzerime atılı 
suçlamaları reddediyorum.”

‘Meclis kararı var’ 

CHP İzmir İl Başkanı Şenol 
Aslanoğlu da kooperatif yönetiminde 
olduğu dönemle ilgili verdiği ifadede, 
“Kooperatif başkanlığı yaptığım yerde, 
alt yüklenici olduğumuz dönemde, 
bizim de alt yüklenicimize iş vermek 
ihale değildir. Dolayısıyla ihaleye fesat 
karıştırma konusu ile ilgili suçlana-
mam. Ben bu kooperatifte sadece 1 yıl 
süre ile kooperatif başkanı olarak görev 
yaptım. Ben ayrıldıktan sonra da yeni 
yönetim tarafında ibra edildim. Dolan-
dırıcılık konusu yoktur. İnşaatın gecik-
mesi de hukuk davalarının konusudur. 
Hakkımda açılmış hiçbir hukuk davası 
yoktur. Yargılanmaktan kaçmıyorum. 
Tüm bu olaylarda ceza soruşturması 
yapılacak ve gözaltı süreci uygulanacak 
bir konu yoktur. Gözaltında kalmam da 
adaletli değildir. Kooperatif konusu ile 
ilgili olarak daha önce de ifade verdim 
ve itirazlarla birlikte 3 kez beraat ettim. 
Gözaltına alınmamın doğru olmadığını 
düşünüyorum” dedi.

3 kez 
beraat ettim

Duruşmayı izlemek 
için İzmir’e gelen CHP 
İstanbul İl Başkanı Özgür 
Çelik de yaptığı açıkla-
mada, “Adaletin olmadığı 
bir ülkede İzmir Adalet 
Sarayı’nda adalet arıyoruz. 
Maksat, CHP’nin kurum-
sal kimliğine saldırmak 
ve toplumdaki itibarını 
zedelemek. Çünkü CHP, 

iktidara emin adımlarla 
yürüyor. Kimse umutsuz-
luğa kapılmasın. Karanlık 
ne kadar yüksekse şafak 
o kadar yakındır. Zalimin 
zulmü ne kadar artıyorsa 
yenileceği gün de o kadar 
yakındır. Er ya da geç 
milletin önüne gelecek 
sandık, bu karanlığı bitire-
cek” ifadelerini kullandı.

‘Adaleti arıyoruz’İzmir Büyükşehir Belediyesi’ne 
düzenlenen operasyonda gözaltına 
alınanlardan 99’u için tutuklama 
talep edilirken adliye önünde 
toplanan CHP’liler de operasyo-
na tepki gösterdi. CHP İzmir İl 
Başkanlığı’nın çağrısıyla Adliye 
önünde toplanan vatandaşlar ope-
rasyona ‘Kurtuluş yok tek başına; 
ya hep beraber ya hiç birimiz’, 
‘Hak, hukuk, adalet’ ve ‘Dik dur 
eğilme, örgüt seninle’ sloganları 
atarak tepkilerini gösterdi.

Sloganlarla 
protesto

Filiz
Erol

Kurultay davasında
‘GÖREVSIZLIK’ ÇIKTI
CHP’NİN 38. Olağan Kurultayı’nda 
“para karşılığı oy kullandırıldığı” iddi-
alarına ilişkin, yolsuzluk soruşturması 
kapsamında tutuklanmasının ardından 
İstanbul Büyükşehir Belediye (İBB) Baş-
kanlığı görevinden uzaklaştırılan Ekrem 
İmamoğlu’nun aralarında bulunduğu 12 
sanık hakkında açılan davada, mahkeme 
ikinci kez “görevsizlik” kararı vererek, 
görev uyuşmazlığının giderilmesi için 
dosyayı Ankara Bölge Adliye Mahkeme-
si 5. Ceza Dairesine gönderdi. 

Mahkeme, sanıkların eylemlerinin 
“rüşvet” suçu kapsamında olup olma-
dığının değerlendirilmesi gerektiğine, 
ayrıca sanıklardan Erkan Aydın’ın suç 
tarihlerinden önce üç kez milletvekili 
seçildiği için ilgili kanun gereği vekille-
rin görevde olduğu dönemde yaptıkları 
iddia edilen suçların ağır ceza mahkeme-

si yetki alanında olduğuna hükmetmişti. 
Sanık avukatlarının dosyanın asliye 
ceza mahkemesinde görülmesine dair 
itirazını da reddeden Ankara 26. Asliye 
Ceza Mahkemesi, kararın düzeltilmesine 
yer olmadığına karar vererek, dosyayı 
değerlendirmesi için nöbetçi Ankara 3. 
Ağır Ceza Mahkemesine göndermişti. 
HABER MERKEZİ

TunçTunç
SoyerSoyer

Şenol Şenol 
AslanoğluAslanoğlu

Özgür Özgür 
ÇelikÇelik

Özgür Özgür 
ÖzelÖzel

Soyer ve Aslanoğlu’na
tutuklama kararı çıktı
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‘ELEKTR‘ELEKTRiiK HATLARI K HATLARI 
TEK NEDEN DEGTEK NEDEN DEGiiL’L’
İzmir’in 

birçok 
ilçesi 

ve birçok 
bölgesi 29 
Haziran’dan 
bu yana yangın-
larla mücadele 
ediyor. Aliağa ve 
Foça’da başlayan 
yangınların ardın-
dan birçok ilçede 
eş zamanlı büyük 
yangınlar çıkarken, 
özellikle Menderes 
ve Seferihisar arasın-
daki ormanlık alanda 
başlayan yangın hızla etkisini gösterdi. 
Tedbir amaçlı birçok mahalle ve köy 
boşaltıldı. Takip eden günlerde ise bu kez 
Çeşme’de otobana kadar sıçrayan büyük 
bir yangın kendini gösterdi. Aynı saatler-
de Ödemiş’te ise karadan müdahalenin 
oldukça zor olduğu dağlık alanda yangın 
başladı ve yangın kısa sürede yerle-
şim yerlerine kadar ulaştı. Mahalleler 
boşaltılırken, Ödemiş yangınında evlere 

ulaşan alevlerin sön-
dürülmesi ardından 

yatalak olduğu ve 
tek başına yaşadığı 

öğrenilen İbrahim 
Erkan’ın (81) hayatını 
kaybettiği belirlen-
di. Yine Ödemiş’te 
yangına müdahale 
ederken alevlerin arasında 
kalan, Konya’dan yangınlara 
müdahaleye destek için gelen orman 
işçisi İbrahim Demir hayatını kaybetti. 
Mücadele devam ederken, yangınların 
çıkış edenleri ise yangınlar söndürüldük-
ten sonra yapılacak çalışmaların ardından 
belirlenecek. 

‘Yakın tarihte böylesi yok’
Orman teşkilatı olarak ardı ardına 

yaşanan büyük yangınlar 
hakkında sıkı bir değerlen-
dirme yapılması gerekti-
ğini kaydeden Türkiye 
Ormancılar Derneği İzmir 
Temsilcisi Ahmet Kenan 
Öztan, yangınların çıkış 

nedenlerinin yüzde 90 insan 
eliyle olduğunu söyledi. 

Elektrik iletim hatlarından 
da yangın çıkabildiğini ancak 

farklı alanlarda aynı anda yangınların 
çıkmasının düşündürücü olduğunu vurgu-
layan Öztan, “Teşkilat olarak çok şaşkın 
durumdayız. Bu kadar sık aralıklarla bu 
kadar büyük yangınlar tarih boyunca pek 
gördüğümüz bir şey değil. Birçok değişik 
neden tespit ediliyor ancak bu kadar sık 
tekerrür etmesi her ihtimali akla getiriyor. 
Onun için fırtınanın geçmesini bekleyip, 

ardından nedenlerin ve müdahalelerin 
üzerine konuşmalıyız. Şu anda yangınlar 
bitmeden değerlendirme yapmak güç 
ancak görünen o ki yıllardır birikmiş bir 
ihmal var. Enerji nakil hatları, elektrik 
iletim hatları yıllardır yangınların çıkış ne-
denlerinden biridir. Yangın çıkarma oranı 
olarak yüzde 5 civarında olsa da yanan 
alan olarak yüzde 25’i bu sebeple yan-
maktadır. Bunu bilmemize rağmen neden 
önlem alınmıyor bunun bir değerlendi-
rilmesi lazım. İşin içinde ihmal olabilir, 
sabotaj olabilir, bir şekilde komşusuna 
kızmış veya anızını yakmış biri olabilir, 
vesaire… Bir sürü çıkış nedeni olabilir. 
Yangınların çıkacağını biliyoruz. Orman 
Bölge Müdürlüğü, yangın öncesinde her 
türlü önlemini almış, araçlarını yerlerine 
konuşlandırmıştı. Ancak neden zamanın-
da yetişip bu yangınlar söndürülemiyor, 
onun da iyice değerlendirilmesi lazım” 
ifadelerini kullandı. 

“Rotasyon sorunumuz var”
Bölgeyi tanıyan itfaiye şeflerinin 

5 yılda bir rotasyonla tayin edilmesini 
eleştiren Öztan, yangınlara müdahalede 
geç kalınmasının rotasyon kaynaklı 
yönetimsel problemler olabileceğini 
söyledi. Öztan, “Uçak, helikopter, arazöz 
gibi araçların sayısı bana göre yeterli hatta 
fazla bile. Ancak aynı anda birçok yangın 
olunca müdahalede güçler bölünüyor ve 
müdahalede zayıf kalıyoruz. Türkiye’nin 
her yerinden birçok araç da geldi. Tüm 
bunlar sanırım yönetimde yetersiz kaldı-
ğımızı gösteriyor. Çünkü rotasyon diye 
bir derdimiz de var. Şefler tam araziyi 
öğreniyor, bölgede nerede yangın çıka-
bileceğini, mıntıkasını, insanları ancak 
tanıdığı 5 yılın sonunda tayin ediliyor. 
Bu uygulamalar nedeniyle de yönetimsel 
sorunlar yaşıyor olabiliriz” diye konuştu. 

İzmir’in pek çok bölgesinde artarak 
devam eden orman yangınlarının 

çıkış nedeninin elektrikten 
kaynaklandığı açıklandı. 

Uzmanlar, sadece elektrikten 
çıkan yangın oranının yüzde 

5, tahrip ettiği alanın ise 
yüzde 25 olduğunu 

belirterek, nedenlerin 
detaylı incelenmesi 

gerektiğini 
söyledi

Bazı yangınların yaz aylarında 
genleşme ile elektrik tellerinde yaşa-
nabilecek gevşemelerden kaynaklana-
bileceğini belirten TMMOB Elektrik 
Mühendisleri Odası İzmir 
Şube Yönetim Kurulu 
Başkanı Gülhan Gürler, 
yangınların nedenleri-
nin bilirkişi raporuyla 
açıklanacağının altını 
çizdi. Gürler, “Bazı or-
man yangınlarının elekt-
rik direği veya hatlarından 
kaynaklandığı ifade edildi. 
Bu durumun yaşanmaması için önlem 
olarak elektrik dağıtım şirketleri, orman-
lık bölgelerdeki elektrik hatlarını yaz 
mevsimi öncesi ve mevsim boyunca 
düzenli olarak kontrol etmeli. Hatlarda 

tekniğine uygun olmayan veya gevşek 
ekler ve bağlantılar, kırık izolatörler, 
uygun olmayan yüksek gerilim (YG) 
sigortalar düzeltilmeli; topraklama 

sistemlerinin işlerliği ve yönetme-
liklere uygunluğu denetlenmelidir. 

Elektriksel koruma önlemleri 
kontrol edilmeli, elektrik 
direklerinin dipleri temizlen-
meli ve hat güzergâhındaki 

ağaçların bakımı yapılmalıdır. 
Özetle, nakil hatları ve trafoların 

bulunduğu bölgelerde temizlik 
çalışmaları yürütülmelidir. Orman 

Genel Müdürlüğü, orman içindeki 
tüm elektrik hattı güzergâhlarındaki 
ağaçların bakımını ve budamasını takip 
etmeli, dalların iletim hatlarına temas 
etmesine izin vermemelidir” dedi.

“Ağacın elektriğe teması engellenmeli”

İzmir’de günlerdir devam 
eden yangınlarla ilgili, Gediz 
Elektrik Dağıtım A.Ş., açıklama 
yaptı. Açıklamada “Yangınların 
elektrik kaynaklı olduğuna dair 
somut bir bulgu bulunmuyor” 
denildi.

Açıklamanın devamında şir-
ket şu ifadelere yer verdi: “Ülke-
mizde etkisi devam eden orman 
yangınları hepimizi derinden 
üzmüştür. Yangınlarda hayatını 
kaybeden vatandaşlarımıza 
Allah’tan rahmet ailelerine ve ya-
kınlarına başsağlığı diliyor; acı-
mızı paylaşan tüm vatandaşları-
mıza geçmiş olsun dileklerimizi 
iletiyoruz.Kamuoyuna yansıyan 
bazı haberlerde, yangınların 
elektrik kaynaklı olduğuna dair 
iddialara yer verildiği görülmek-
tedir. Öncelikle kesin bir şekilde 
ifade etmek isteriz ki, sahada 
gerçekleştirilen ilk değerlen-
dirmelere göre bölgemizdeki 
yangınların elektrik hatlarından 
çıktığına ilişkin somut bulgu 
bulunmamaktadır. Ayrıca elektrik 
kaynaklı yangınlar, yalnızca yaz 
aylarında oluşabilecek olaylar 
değildir. ” HABER MERKEZİ

Gediz Elektrik:
Somut bulgu yok

Alevlerin ulaştığı köylerden kaçış 
ÖDEMIŞ’TEKI ormanlık 
alanda çıkan yangına hava-
dan ve karadan müdahaleye 
dün de devam edildi. Sabah 
saatlerinde tahliye edilen 
Köseler Mahallesi’ndeki 
büyükbaş ve küçükbaş hay-
vanlar kamyonlarla bölgeden 
alınarak Ödemiş ilçesindeki 
canlı hayvan pazarına gö-
türdü. Öte yandan, rüzgarın 
etkisiyle hızla büyüyen yan-
gın nedeniyle Üzümlü ve Or-
taköy mahalleleri de tahliye 

edildi. Vatandaşlar araçlarını 
ve eşyalarını alarak bölgeden 
uzaklaştı. Rüzgarın etkisiyle 
hızla büyüyen yangın, zey-
tinlikleri aşıp dün Üzümlü 
Mahallesi’ndeki evlere 
ulaştı. Burada evlere zarar 
veren alevler, ağıllar, ahırlar 
ve evleri kullanılamaz hale 
getirdi. Jandarma ekiplerince 
hızla tahliye edilen Karado-
ğan Mahallesi’nde de birçok 
ev ve ahır ile bahçeler zarar 
gördü. AA

ÖZEL

Dilek Çakır Durak
HABER

BUCA ilçesi Zafer Mahallesi yakınlarında, öne-
ki gün saat 16.00 sıralarında çıkan ve Gazie-
mir’in Sarnıç bölgesi ile Menderes ilçesi Kısık 
Mahallesi’ne kadar ilerleyen yangın, dün Sar-
nıç’ta yoğunlaştı. Bu bölgelerde, helikopterler 
Sarnıç Göleti’nden aldıkları suyla söndürme 
çalışmalarına havadan destek verdi. Bu arada 
jandarma, yangının ormana yakın yerleşim 
yerlerini tehdit 
etmesi üzerine 
tedbir amaçlı tahliye 
uyarısında bulundu. 
Bölgedeki bazı evler 
tahliye edildi.

Zafer Mahalle-
si’ndeki ormanlık 
alanda başlayan ve 
rüzgarın etkisiyle 
yayılan yangını 
kontrol altına alma çalışmaları önceki gece de 
devam etti. Gece boyunca ekipler yangının 
mobilya imalatı ve satıcılarının yoğun olarak 
bulunduğu Kısıkköy ve yakınındaki akaryakıt 
istasyonuna sıçramaması için müdahalede bu-
lundu. Vatandaşlar da su tankerleriyle çalışma-
lara destek verdi. DHA-AA

Sarnıç’ta ormana 
yakın evler 

tahliye edildi

ÖDEMIŞ’IN yanan köylerinde hasar tespiti için 
inceleme yapan İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı 
Dr. Cemil Tugay, köylerin yeniden yangınlara dirençli 
bir şekilde inşa edilmesi için İzmir Valiliği’ne yardım 
kampanyası başvurusu yaptıklarını açıkladı. Köylerin 
yaşatılmasını “ulusal sorumluluk” olarak nitelendiren 
Başkan Tugay, “Ya buradaki köyü kapatacağız yok 
edeceğiz ya da yaşamın devam etmesi için gerekli 
desteği vereceğiz. Köylerde yaşayan yurttaşlarımızı 
yalnız bırakamayız” dedi.

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil 
Tugay, Ödemiş’te üç gündür devam eden ve ona 
yakın köyün yanmasına neden olan yangınlarla ilgili 
bölgede incelemede bulundu. Yeniköy Mahallesi’ne 
giderek yaşanan hasar hakkında bilgi alan Başkan Tu-
gay, yangından zarar gören vatandaşlara geçmiş olsun 
dileklerini ileterek yaraların bir an önce sarılması için 
ellerinden gelen tüm imkanları seferber edeceklerini 
söyledi. Başkan Tugay, Yeniköy’ün ardından yangın-
dan etkilenen Karadoğan, Tosunlar, Suçıktı mahalle-
lerini ziyaret ederek bölgedeki incelemelerine devam 
etti. Yurttaşların ihtiyaçlarını dinleyen Başkan Tugay, 
yem, su deposu ve konteyner gibi ihtiyaçların hızlıca 
giderileceği bilgisini verdi. HABER MERKEZI 

Yanan köyler için 
‘İzmir dayanışması’

Ahmet Kenan Ahmet Kenan 
ÖztanÖztan

Gülhan Gülhan 
GürlerGürler
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Yeni sezonda Futbol Şubesi’ni 
Ziyanur Hasbay’ın yöneteceği, 
mali olarak sıkıntılı günlerden 

geçen, alacakları için Türkiye Futbol 
Federasyonu kanalıyla kulübe ihtar 

çeken Kadir Bakırtaş’a parasını ya-
tırıp takımda tutmayı başaran TFF 
3. Lig 4. Grup’taki Yeşil-Kırmızılı 
ekip Karşıyaka’da, yeni yönetimin 
güçlükle seçilip, kulübün kayyuma 
kalmasının önüne geçilirken, bir 
yandan da camiadaki küskünlükler 

giderilmeye çalışılıyor. Yeşil-Kır-
mızılı camia Karşıyaka’da, 2 yıl önce 
birlikte yönetime gelip ardından araları 
bozulan başkanlar İlker Ergüllü ve 

Cenk Karace’nin önümüzdeki günlerde 
bir araya gelerek 
mevcut sorunların 
çözümü için görüş 
alışverişinde 
bulunmalarının 
beklendiği ifade 
edildi. 

26 Haziran’da 
göreve seçilir 
seçilmez kamu 
borcu taksidini 

ödeyemeyerek yapılan-
dırmanın bozulmasının 
önüne geçemeyen Aygün 
Cicibaş başkanlığındaki 
yeni yönetim, Kadir’i 
bırakmadı. 

Bozulmuştu
Orta sahada görev yapan 

ve parası ödenmezse 7 Temmuz 
Pazartesi günü serbest kalacak 
olan 22 yaşındaki oyuncuya 727 
bin TL camiadan alınan destekle 
yatırıldı. Kadir Bakırtaş’ın takımdan 
ayrılması bu ödemeyle engellendi. 
İzmir ekibinin önemli oyuncularından 
olan merkez orta saha oyuncusu Kadir, 
Yeşil-Kırmızılı formayı giymeye devam 
edecek. Karşıyaka’nın Trabzonspor’dan 
transfer ettiği Kadir, geçen sezon 30 maçta 
oynamıştı. Geçen sezon serbest kalmaları 
önlenen Kadir ve Ferdi takımla devam ederken 
sözleşmesini fesheden Enes Nalbantoğlu 52 
Orduspor FK’yla anlaştı. Karşıyaka’da görev 
bölümü yapıp, kalıcı olmak için dört koldan 
çalışmalara başlayan yönetim, Çiğli Selçuk 
Yaşar Tesisleri’ndeki antrenman sahasını ayağa 
kaldırmaya çalışıyor. DHA
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Sözleşmesini 
fesheden Enes 

Nalbantoğlu 
ise 52 Or-

dusupor 
FK ile 
anlaştı.

Sportif direktör olarak anlaşmaya 
varılması sonucu Mehmet Ceyhun’un 

tesislerde işbaşı yaptığı Karşıyaka’da, Futbol 
Şube Başkanı Ziyanur Hasbay, geçen sezon 

ara ekim yapılamayan ve geçen ay kulüp 

yönetimsiz kalınca bakılmayan Çiğli 
Selçuk Yaşar Tesisleri’ndeki antrenman 
sahasını ayağa kaldırmaya çalışıyor. Ayağa 
kaldırılmaya çalışılan sahanın devamlı bakımı 
için bir firmayla anlama yapılacak.

Sahanın bakımı için 
anlaşma yapılacak

ENES ENES 
ORDU İLE ORDU İLE 
ANLAŞTIANLAŞTI

SÜPER Lig’de yeni sezon hazır-
lıklarını sürdüren ve dış transferde 4 
oyuncuya resmi imza attıran Sarı-Kır-
mızılı ekip Göztepe’de kaleci belirsizli-

ği yaşanıyor. Birinci kaleci Polonyalı 
Mateusz Lis’in geçen sezonun ikinci 

yarısında gösterdiği performanstan memnun 
olmayan ve kulübe gelen teklifleri değerlendiren 

yönetim, henüz net kararını vermedi. İkinci kaleci Arda 
Özçimen de birçok kulübün radarına girdi.

Net karar yok
Lis ve Arda konusunda şu an net bir karar vereme-

yen kurmaylar, Teknik Direktör Stanimir Stoilov’dan 
gelecek raporu beklemeye başladı. Stoilov’un 6 
Temmuz’da başlayacak ve 20 Temmuz’da sona erecek 
Slovenya kampında iki kaleciyi de görmek istediği, 
kamptaki hazırlık maçlarında sergilenecek perfor-

mansa göre Lis ve Arda’nın geleceğinin 
şekilleneceği kaydedildi. Kur-

mayların ise her ihtimale 
karşı kaleci arayışını 

sürdürdüğü ifade 
edildi. DHA
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TÜRKIYE Yelken Federasyonu’nun (TYF) ev 
sahipliği yaptığı ve 20 ülkeden 434 sporcunun 
katılım gösterdiği “420 Dünya Şampiyonası”nın 
resmi açılışı İzmir Cumhuriyet Meydanı’nda 
düzenlenen törenle gerçekleştirildi. Urla’da 
bulunan ve 1957’de kurulan Yelken Federasyo-
nu’nun ilk uluslararası tesisi olan TYF Olimpik 
Kamp Merkezi’nde düzenlenen organizasyonun 
açılışı için sporcular, Atatürk Anıtı’nda tören için 
buluştu. TYF Başkanı Özlem Akdurak, Ulus-
lararası 420 Sınıf Birliği Başkanı Jackie Taylor, 
İzmir Büyükşehir Belediyesi Meclis Üyesi 
Nurcan Adıgüzel, İzmir Gençlik Spor İl Müdürü 
Murat Eskici’nin konuşmasından sonra Türkiye 
Halk Dansları Federasyonu İzmir Folklor 
Ekibinin zeybek dansı gösterisi ile şampiyona 
start aldı. 20 ülkeden 434 sporcunun katılımıy-
la gerçekleşecek şampiyona 8 gün boyunca 
dünyanın dört bir yanından gelen yelkencilerin 
mücadelesine sahne olacak. DHA

Yelkende Dünya Yelkende Dünya 
ŞampiyonasıŞampiyonası

İzmir’de başladıİzmir’de başladı

Altay’da RamazanAltay’da Ramazan
Kurşunlu imzaladıKurşunlu imzaladı
3. Lig ekiplerinden Altay’da maça dahi çıkmadan 
istifa eden Teknik Direktör Tuna Üzümcü’nün 
ayrılışının ardından takımın başına geçti. Si-
yah-Beyazlı yönetim, 43 yaşındaki çalıştırıcı Ra-
mazan Kurşunlu ile sözleşme imzaladı. Altay’ın 
altyapısında yetişen ve takımın eski kalecisi olan 
genç teknik adam Ramazan Kurşunlu daha önce 
Bandırma, Menemen, 
Balıkesir, Turgutlu, 
Bayburt Özel İdare ve 
Tepecikspor kulüplerini 
çalıştırdı. 43 yaşındaki 
Ramazan Kurşunlu, 
Levent Eriş ve Hikmet 
Karaman gibi isimlerin 
teknik heyetinde antre-
nör olarak yer almıştı. 
Kulüp resmi açıklamasında, “Yönetim kuru-
lumuz Teknik Direktör Razaman Kurşunlu ile 
anlaşmaya varmıştır. Başkanımız Prof. Dr. Sayın 
Adnan Yüksel Gürüz, iş programı nedeniyle şehir 
dışında bulunmasından dolayı basın toplantısına 
telefonla katılarak hocamıza başarılar dilemiştir. 
Şirketin devrini alan yönetim kurulu üyemiz 
Hakkı Görkem Gürüz’ün imzasıyla takımımı-
zın 2025-2026 sezonu hazırlık dönemi resmen 
başlamıştır” denildi. DHA

Türkiye Futbol 
Federasyonu’nun 
İstanbul Riva’daki 
tesislerinde dün çekilen 
2025-2026 fikstürüne 
göre Süper Lig, 8-9-10 
ve 11 Ağustos 2025 
tarihlerinde oynanacak 
ilk hafta maçlarıy-
la başlayacak ve 17 
Mayıs 2026 tarihinde 
sona erecek. İzmir’in 
Sarı-Kırmızılı ekibi 
Göztepe, yeni sezonun 
ilk haftasında Rize 
deplasmanında Ri-
zespor ile karşı karşıya 
gelecek.

2025-2026 
lig fikstürü 

çekildi, Göztepe 
ilk hafta Rize 

deplasmanında

İlkerİlker
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Mehmet Mehmet 
CeyhunCeyhun

StanimirStanimir
StoilovStoilov


